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CKC NOG STEEDS ONVOLDOENDE BRUIKBAAR 
EN TOEGANKELIJK VOOR GEHANDICAPTEN 

 
Zoetermeer, 3 augustus 2018 

 

Geacht college, 

 

Rond de jaarwisseling kreeg Zó! Zoetermeer signalen dat met de verbouwing van 

het CKC de toegankelijkheid slechter werd dan vóór de verbouwing. Begin januari 

is een delegatie van de Toegankelijkheidsraad gaan kijken. Toen is onder andere 

vastgesteld dat het gehandicaptentoilet niet goed bruikbaar is en de toegangs-

deur van het CKC een hindernis is voor gehandicapten. Omdat niet duidelijk werd 

of een en ander snel verbeterd zou worden heeft Zó! Zoetermeer hierover op 19 

februari vragen gesteld. 

 

Na een verdaging – het college wilde ook nog andere toegankelijkheidsdeskundi-

gen naar de situatie laten kijken – kregen we op 16 april antwoord. Hierin staat 

onder meer: 

 

‘Allereerst heeft de Toegankelijkheidsraad een schouw gehouden en zijn bevin-

dingen gedeeld met de gemeente. Met name het nieuwe MIVA-toilet voldoet 

volgens de Toegankelijkheidsraad niet. Ook de positie voor de knop voor het 

automatisch openen van de algemene entreedeur dient verbeterd te worden. 

Beide punten zullen wij oplossen. 

 

In de tweede plaats heeft eind maart een onafhankelijke inspectie plaatsgevon-

den waarbij het verbouwde CKC getoetst is aan de ITS. Dit heeft geresulteerd 

in een aantal (goed haalbare) verbeteradviezen. De door de Toegankelijkheids-

raad benoemde bevindingen worden onder andere ook benoemd in het inspec-

tierapport. Onze inspanningen zijn er nu op gericht deze adviezen uit te voeren 

en voor het CKC het ITS-Keurmerk te verkrijgen.’ 

 

Over het toilet gaf het college aan dat het tot juli zou duren voor dit verbeterd 

zou zijn. Zó! Zoetermeer is bang dat het CKC voor gehandicapten ook in het 

nieuwe seizoen na de zomervakantie niet goed toegankelijk is. Daarom hebben 

wij de volgende vragen: 

 

1. De burgemeester heeft herhaaldelijk over het stadhuis gezegd: ‘De toeganke-

lijkheid moet gewoon goed zijn.’ Vinden de burgemeester en de wethouders 

dit ook belangrijk voor de rest van Zoetermeer? Wordt op dit moment alles op 

alles gezet om het CKC snel – liefst voor de opening van het nieuwe seizoen - 

goed toegankelijk te maken? 

2. In 2013, toen voor het eerst over het verbouwen van het CKC werd gespro-

ken, is per motie afgesproken dat de toegankelijkheid én de bruikbaarheid 

van het CKC, zodanig zou worden dat het kan dienen als voorbeeld voor de 

regio. Wat heeft het college dit jaar gedaan om deze motie uit te voeren? 

3. Welke aanpassingen uit de lijst met verbeteradviezen zijn intussen gereali-

seerd en welke nog niet? Wanneer wordt de ingang goed toegankelijk en 

wanneer komt er een goed gehandicaptentoilet? 

4. Hoe voorkomt het college dat er over het CKC een klacht over discriminatie 

van gehandicapten komt bij het College voor de Rechten van de Mens? 

 

Hoogachtend, 

 

Zó! Zoetermeer 

Marijke van der Meer 
 


